
 

 

REFERAT nr  

8/ 14 
 

Sør-Varanger 

Travlag 

  

Tid: (dato, fra kl til kl): 16.10.2014 Sted: Sykehuskantina 

Innkalt av:  Leder   

Ordstyrer: Siri Referent: Siri 

Deltakere: 

 

 

Mari Derås 

Camilla Sivertsen 

Sonja Jensen 

Jan Erik Pedersen 

Siri Sivertsen 

  

Ikke møtt: Bjørge Pedersen   

 

 

Saks 
Nr: 

Sak Vedtak/konklusjon: Ansvarlig/ti
dsfrist 

1. Gjennomgang av siste 

referat 

  

2. Ponniløp lengde: foreslår 

sette kun 1000 m løp neste 

år.  

 

Monté skal være 1000 m 

og premieskala 20 på alle 

løp. 

 

Alle som skal kjøre / ri i 

løp må være medlem av et 

travlag: teksten må med i 

innbydelser.  

 

 

Kan man i innbydelsen la være sette strek på ponni-

innbydelsen? Da kan vi eventuelt gjøre det.  

Ta opp dette på medlemsmøte?  

 

 

 

 

 

 

Siri 

3 Æresmedlemmer, må være 

enstemmig styre. Er vi 

enige om de to som er 

foreslått?  

Enstemmig vedtatt.  

4. Ponni: Skal vi eventuelt 

søke disp på generelt 

grunnlag om å få kjøre løp 

med mindre enn 5? 

Prøve høre, sjekke om det er mulig å få disp. Sjekke med 

Elida. 

Siri 

5. Noen forslag til hva vi skal 

gjøre for å øke 

rekrutteringen, bl.a. på 

ponnisiden?  

Ponnigruppe som tar ansvar? En gang av og til kunne 

de tatt ponnidag på banen og invitert folk via avisa 

f.eks.?  

Må få til ei aktiv ponnigruppe for å øke aktivitetene. 

 



          
 
 

2 

 

 
 
 

#            

          
 

 
 
 

 

Ponniene som sist var på banen, kan gjerne komme på 

de store løpene. Barneridning.Snakke med Torhild om 

dette. 

6.  Utstyr:  

 

trenger boltekutter,  

 

ny kikkert (helst 2-3 til 

dommertårnet).  

 

 

Høyttaler på andre sida?  

Flere høytalere på tårnet? 

 

Klokkene: 

 

Dette bør prioriteres… 

kostnad, mulighet for å få 

til?  

 

 

 

 

Sjekke litt pris og mulighet…  

 

 

 

Burde prøvd få til.. 

 

 

Kalibrering av tidtakerutstyr?  

 

 

 

 

 

Bjørge? 

 

Mari 

sjekker 

litt.. 

 

Hør med 

Svein  

 

Hør med 

Svein… 

om hvor 

og 

hvordan?  

7. Modellflyklubben: må 

avtale et møte, noen som 

har ”peiling” bør være 

der… 

Svein må være med på møtet, Siri og Bjørge?   

8 Generalforsamling: må 

innkalles snart, når, hvor 

og hvordan skal vi ha det? 

( Pizza? )  

29.01.2014 kl. 18.00: Generalforsamling. + sted. 

 

Saker må være styret i hende senest 12.01.2014 

 

(Avisa:  Innkaller til årsmøte ……, saker må være 

styret i hende innen…. – annonse…) 

Mari 

sjekker 

dato, Siri 

ordner m 

avisa. 

9 Valgkomiteen må settes i 

arbeid 

Harry Larsen, Wenche Jensen og Elise Sotkajærvi må 

varsles. 

 

10 Løpstilskudd: sjekke 

muligheten for å få økt 

løpstilskudd på reg. 

premiekjøringer. Dette da 

vi sliter med 

Sende inn som en sak til høstkonfersansen, hør med 

Bjørge hvordan 
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#            

          
 

 
 
 

funksjonærsituasjonen, og 

må ”importere” folk til alle 

reg. løp.  

 

Dette går ut over 

økonomien til laget. 

 

 

 

 

Begynne tidligere å ordne funskjonærer…begynne 

minst 6 uker før.. dette også for å få billigerefly + 

hotell. Mange ønsker komme og være funksjonærer. 

11 Terminlista neste år? Hva 

ønsker vi? Ikke fått fra 

Harstad enda, så må 

avvente den før vi setter 

opp ønskeliste. Men, hvor 

mange løp og hvilke løp 

ønsker vi?  

Må prøve få Barentstravet for oss selv, uten løp i 

Harstad og Bodø samme helg. Som største bane i 

Finnmark håper vi det kan være mulig å få en helg 

«hellig» til vårt store travløp. 

 

12 Eventuelt Premieutbetalingene fra sist løp?  

 

Siri 

sjekker. 

 

 

Neste Møte:  

Dato: 16.10.2014 

Referent 

Sign 

 

Siri S. Sivertsen 

 

 

 


